# 王京竹2014年12月-2015年1月 写作机经



1	个人成功	A or DA In order to be successful, a person must have a university degree.  .  **BETT**  **BETT
2	个人成功	A or DA It is easier to succeed nowadays than in the past.  A or DA People who cannot accept criticism will not succeed working in teams.
3	个人成功	A or DA People who cannot accept criticism will not succeed working in teams. 基因 20725老西 口托 植机 经
4	个人成功	A or DA Which is better, challenging plans about one's future or practical plans about whe's future?
5	个人成功	Some people believe that people should follow their ambitious dreams and goals even they re not realistic; others believe that people should focus on achieving realistic goals. What s your opinion and why?

6	环保	A or DA Because environmental issues are too complicated, individuals can do nothing to solve them.
		A or DA People should use clean nenergy like solar power and wind power to replace the sources causing air
7	环保	pollution, like oil and coal, Even though the former will be more expensice.
		道: laoxikou 孎
		A or DA Parents should buy a computer for a child (4-7 years old).
8	教育-家庭教育	A or DA Parents should buy a computer for a child (4-7 years old).
		相 机 经
9	教育-家庭教育	A or DA Parents should spend more time playing games or sports with their children tha成doing schoolwork with their children.
		thou was
		· leoxikou 淘宝口:z
10	教育-家庭教育	A or DA The best way for parents to teach children responsibility is to have their children care for an animal.  **Ending of Total Action Control of the co
11	· \$	N.经专业整合辅 微信:

		信:
		]aoxikou 源宝D:zhuxugame
		A or DA All teachers should be required to take courses every five years to update their knowledge.
12	教育-教师管理	A or DA All teachers should be required to take courses every five years to update their knowledge.
		A or DA Teaching was a harder job in the past than it is today.
13	教育-教师管理	laoxikou 遍讯ID:zhuxugam
		A or DA The main role of a university professor is to educate students rather than to do research.
14	教育-教师管理	飞西 口托 福机 经专业整 合铺
		A or DA A serious and strict teacher is more effective than a teacher who is humorous and easygoing.
15	教育-教学风格	A or DA A serious and strict teacher is more effective than a teacher who is humorous and easygoing.
16	教育-教学风格	A or DA A teacher who is serious and strict is more efficient than a teacher who uses humors and is easygoing?  A or DA The most important goal of adjustion is to help people adjuste themselves?
17		A or DA The most important goal of adjustion is to help people adjusts themselves? 错信
Ш		I:- laoxi

		A or DA For success in school and work, the ability to adapt or adjust to a changing condition or circumstance is more important than having excellent knowledge of a job or a field to study.
		more important than having excellent knowledge of a job or a field to study.
18	教育-教学内容	光10:2
	,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,,	янжин
		раше077
		25
		A DAH:
		七 福 机
19	教育-教学内容	经专
		业 整 合
		(報)
		A or DA The ability to read and write is more and more important now than before:
		ao an
20	教育-教学手段	/细
20	327 327 1 12	展10::
		huxu
		game 0.
		A or DA The best way for a teacher to let student become interested in a subject is to belp them know how to
		use it in their lives outside school.
21	教育-教学手段	Use it in their lives outside school.  江 托福 机 经 专 业 整 合 辅
	秋月-秋子 J 秋	经 专业
		整合
		The state of the s
		A or DA University students accomplish a project by teamwork, and the members share the same mark.
		goxikou
		三 洞
22	教育-教学手段	海宝田:岩田
		zhuxu
		uxu game0725
	*19	725 美
		Some students prefer to have their final grades determined by numerous small assignments, whereas others
		prefer to have their final grades determined by only a few large ones. Which do you prefer and why?
23	教育-教学效果	机经专业整合辅 微值:
	and sectional	业整
		· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·

		偏信
		A or DA All high school students should take a basic economics course
24	教育-选课	A or DA All high school students should take a basic economics course A or DA All university students should be required to take basic science classes even they are not part of the
		A or DA All university students should be required to take basic science classes even they are not part of the
25	教育-选课	field of the study.  整合領 徹 信
		aoxikou 胸宝iD:7
		Turk turk turk turk turk turk turk turk t
		Some students apply for a university because they can get good jobs after they graphuate from this university.
26	教育-选校	Some students apply for a university because they can get good jobs after they graduate from this university. Others students apply for a university because there are famous professors. What is your opinion and why?  A or DA A job with more vacation time but a low salary is better than a job with a high salary but less vacation time.
		履信: Laoxitou 胸宝田:
		A or DA A job with more vacation time but a low salary is better than a job with a high salary but less vacation
27	就业	time.  **Example vacation time but a low salary is better than a job with a night salary put less vacation time.  **Example vacation time but a low salary is better than a job with a night salary put less vacation time.  **Example vacation time but a low salary is better than a job with a night salary put less vacation time.
		机 经专业整 合储 微 信:

28	就业	A or DA It is better to work in a larger company than a small one.
29	就业	Some jobs can pay high salaries but require employees to leave their family and friends. Some jobs pay few salaries but allow employees staying with family and friend. Which job do you refer? Why?
30	就业	Which kind of job would you like to take, to choose a high-paid job with a few vacations or to choose a low-paid job with many vacations?
31	居住	Which following places would would you live in most? To live in an area that is not expensive, to live close to your relative, to live in an area with many shops and restaurants.
32	科技与生活	A or DA All scientific discoveries should be shared among all scientists all around the world. The government and businesses should not keep any discoveries in secret.

		1 <del></del>
33	科技与生活	A or DA People should pay to use public transportation.  Jaoxikou 遍宝ID:zhuxugame07255
34	科技与生活	A or DA It is important to spend more time working at job than spending time with families.  A or DA Employees who always follow their supervisor`s instructions are more valuable to their companies than
35	利用时间	A or DA It is important to spend more time working at job than spending time with families.
36	企业管理	employees who try to find new or better ways?
37	商业广告	A or DA Advertisement is a waste of time and money, because customers already know what they want.

_		
38	商业广告	A or DA Advertising is the most important cause of unhealthy eating habits.  [A or DA Advertising is the most important cause of unhealthy eating habits.]
39	社会关系-领导	A or DA The most important characteristics for a politician or leader are good communication skills.
40	社会关系-名人	A or DA Famous entertainers and athletes deserve more privacy than they have now.
41	社会关系-社会地位	Compare the contributions of great artists to the society with the contributions of political leaders to the society.  Which type of contribution do you think is valued more by your society?  Uth
42	社会关系-社会人	A or DA In order to attract more good students, a university must spend a lot of money in its social activities for students.
43	投资(学校)	A or DA In order to attract more good students, a university must spend a lot of money in its social activities for students.

		fig.
		A or DA During an economic crisis, government will reduce costs in sorme certain public service areas. Which
		one do you think the government should spend less money on? 1.education 2.health care 3.support for the
		unemployed.
44	投资(政府)	rudz:
		The state of the s
		<sub>©</sub> 0725
		Unemployed. D: 25huxugame07725 老西口
		A or DA For successful development of a country, government should spendimore money on education of very
		young children (3-10 years old) than university education.  Set  w  S
45	投资(政府)	整合組
		物 微 信:
		lacxik
		A or DA it is important for government to protect wild animals and wilderness areas for future generations.
		;H1D: zhuxusame0725#
46	投资(政府)	zhuze
		Kame!
		7725*
		A or DA The government should focus more on preserving the natural environment and less on the economic developments.
		developments.   the developments and the developments are the developments and the developments are the developments and the developments are the development are the
		が 経 专
47	投资(政府)	业 整
		行 ・ ・ ・ ・ ・ ・ ・ ・ ・ ・ ・ ・ ・ ・ ・ ・ ・ ・ ・
		微 信:
	<u> </u>	A or DA The government should give priority to improving healthcare than to solving envisonmental problems.
		(01
40	111 1 / -L == 1	海宝ID: 音
48	投资(政府)	[ID :zt
		Tux vugame!
		A or DA It is important to know events happening around the world, though sometimes they 劇 not affect your
		daily life.
		<del>北</del> 福 初
49	新闻	ル 経 七
		を 西口 托福机 経 シン整 合 確 徹 信 :
		合辅
		微 信

50	新闻	A or DA Which source is more dependable for news, TV or newspapers 2 koo 测光D: zhuxugame0725 老
51	幸福感	A or DA In order to achieve the happiness of yourself, you have to try to make other people happy.
52	幸福感	A or DA People who do not have to work because they have enough money are barrely happy.
53	幸福感	A or DA Young people enjoy life more than older people?  【托福元经专业整合编 微征" loosikin 海州D:huu
54	业余活动-电影电视	A or DA It is better to watch serious movies that are designed to make us think than to watch bovies designed to amuse and entertain us.

		恒.
55	业余活动-电影电视	A or DA The major purpose of television is to educate but not to entertain.
56		A or DA It is better to use one's own knowledge and experience to solve public than to get advice from others.
57	做事方法	A or DA Patience is usually not a good strategy. People should take action now rather than later.
58	做事方法	Do you prefer to finish a project completely then to another one or do two or several p就可以使用的。  See The See T
		Do you prefer to finish a project completely then to another one or do two or several projects at a time?

### A

阅读:挖出了一个山洞,可能是最早的北美人生活的地方。文章说了三点反数。 听力: 反驳文章的反驳

- 1。阅读说可能是周边的泥土中的碳元素进入洞中的器具,导致测出的碳元素配较古老。听力反 驳没有东西渗入洞中的器具中。
- 2。阅读中认为 20000 年前是冰川时代,不可能有人住在里面,肯定以后有人无进去的。听力质 疑说海拔越高越冷,海拔低就比较热。山洞在海拔低的地方,有人住。
- 3。阅读阐述器具遭破坏, 听力说不可能因为 6000 层的泥土都没被破坏, 20000 燃料 然没被破坏。

### B

- \*有和人一样的学习能力、义。一些语言符号故一起去训练它们,红去代替一些物体,例如苹果之类的,chimps。chimps 能用简单的语法 用"tinger bracelet"作例子。
  经过训练它们会对研究员的话做出回应,文章认为这可以。

  全盘否定:
  ) 能够认识语言符号并不能说明它们和人类有同样的学习能力,而且他们要重义能记得住一些简单符号,人类就强多了。
  2) 人类学习复杂的语法是为了读懂文章。chimps 会记得住,是因为重复训练的结果、sympaevel。这和人类的学习能力更本就不是一个水平。
  (3) 那不能算是交流,那些反应只针对与训练员,是 passive,而且对话的内容都是教过确东西,换了新的就不行了。

### C

阅读:公司雇人的时候用 internet 不好: 1, 招聘人员对这个系统不是很熟悉, 高而且不知道那些人是不是真的有那么高的文凭。2, 接受 online courses 的学生的 social skills 肯屬不如接受传统教育的好,因为他们缺乏交流。3, online courses 的学生考试的时候很有可能作弊。因为老师无法判断他是不是自己完成的。

听力:不支持。1,公司人员可以在网上查到很多关于那些人 up-to-date 的资料。2,繁际上, online courses 的人也经常通过网络交流讨论。举例:公司员工通过网络与世界各地的人囊流。所以他们的 communication skill 实际上也达到了要求。3,老师看一个人有没作弊其实很懂单,只要通过搜索引擎一搜就知道了。

### D

综合写作: 某种史前大鸟、

文章: 1. 忘了 2. 即使能飞起来,也在空中呆不了多久,因为身子太重了,没有足够强势的肌肉舞动翅膀 3. 飞翔对这种鸟是毫无意义的,因为大部分动物的独特技能都是为了 survive 斯这种鸟的体型已经足够大到没有天敌了。

听力:1.同上, 貌似是证明可以 lift off into the air, fossil 证明了,强大的 backbone 也证明了能整 2. 不用肌肉支撑,可以通过 thermal 来飞上天空,举了个腐的例子,腐可以在空中呆很久且可能以很久不挥动一下翅膀。 3. 举了个反例,scavanger,如果他们不飞,那么就要被捕食,最后得能结论,飞上天空是最好的躲避 scavanger 的办法。

- 上 阅读部分 说了 single-stream recycling 的不好,相对于传统式的分类垃圾来说。 1. 对工人有危害 2. 污染 3. 成本高 lecture 部分——反驳 1. 对工人危害可以通过几个方法减少,一可以对工人进行安全培训,二是穿防攝服,三好像是按照什么造作流程去做(不是很确定),此文档由老西口托福提供 按照什么造作流程去做(不是很确定) 此文档由老西口托福提供
- 2、污染不大,因为使用的是一个垃圾桶来装垃圾,对居民来说是 easy 和 convenient,而且统一 文理的活污染不会很大(红色部分待商榷,听力中的因果关系不是很明确,所以不复非常确定)。
- 3、成本总体来说不高。虽然建处理厂比传统的稍微高一点,但是传统的分类垃圾,覆式需要两台 卡车去装垃圾,不同的车装不同的垃圾,现在只要一台车去装就可以了,所以再考虑勤总体成本 的时候还是下降了的。

### F

综合写作: 鹿角的用处。

### 阅读部分:

- 1.为了 cold on, 风会从鹿角间吹过。
- 2.Defence 用。
- 3.强者的信号,角越大,鹿越强。

### 听力部分(反驳):

- 1发现冬天鹿角还在长,而且热的地方的鹿的角更小,冷的地方大。
- 2.母鹿需要保护小鹿,但是母鹿都没有角。鹿的主要敌人是狼,鹿以踢来对抗狼。
- 3.两个鹿打架,一般走开的承认失败都是鹿角大的鹿。

## G

苏格兰造风车 文章说不好 原因: 影响游客来看风景 破坏土地 同时产生 CO2 可以建在 offshore

教授说好

原因:

不会影响游客因为他们都爱环境,而且有些游客是英国别的地方的人清楚苏格兰的情况,还有些地方时 untouched 的

其他 fossil fuel 放出更多的 CO2 同时建 wind turbines 还会要种植物还会吸收 CO2 而製只用一小部分土体怎么的

建在 offshore 不好因为 sites 就不好看而且会对当地气候有很大的影响

# H

讲如何处理太空垃圾, reading 里仨方案, 一 tracking 这些 debris, 二是加一个金属的 shie 是用 laser broom 给扫走。

听力里面逐一批驳,方案一只能追踪到大的 piece, 小的一样很有毁灭性, 且无法追踪。二餐加重飞船重量, 需要更 powerful 的 rocket。三 laser broom 有可能会被用作武器。

### I

综合: cheatgrass problem 的 solution

- 1. 用 grazer 去吃掉一颗模反对,说 cheatgrass 可能不是牛牛的最爱,牛牛会首先吃自己喜欢的,这样会威胁到其他的 plant
- 2、用 controlled fire 烧掉--教授说 fire 只能烧掉表面的 cheatgrass 跟 seed, 许多 cheatgrass 的种子是埋在土里的、烧不掉、很快就会发芽、所以这个方法不可行。